
Fremmødet til generalforsamlingen var langt ud over forventning - dejlig med 

den store interesse. En herlig dialog mellem de fremmødte og vores kommunal- 

politikere - Jørgen Bing, Sven Bertelsen og Birthe Andersen. Der blev spurgt 

meget vedr. gylleanlægget ved rundkørselen og vores idrætscenter gav også en 

del debat. Regnskabet, der viser overskud, blev fremlagt af kasserer Kirsten 

Thomsen. Til den ny bestyrelse blev valgt: Kirsten Thomsen, Carina Ruberg, 

Ingelise Kirkelund og Svend Christensen.

Derudover består bestyrelsen af: Erik N. Rasmussen, Dorthe Kokholm 

Jakobsen og Arne Larsen-Ledet.

1. suppleant: Alex Rasmussen, 2. suppleant: Jesper Lundegaard.


